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Vize misie Ježíše Krista mezi mayangna na řekách Bocay a Amak. 
 

• šířit slávu a poznání jména Ježíše Krista mezi mayangna a to kázáním a sdílením 
evangelia jak v církvích tak mezi neobrácenými.  

• rozšiřovat letáčky v mayangna jazyce. V letáčcích bude použito hodně Božího slova 
z Bible, takže to vlastně bude první tištěnéBoží slovo v mayangna jazyce. První 
letáček už se překládá a je o jménu Ježíše Krista. 

• iniciovat a povzbuzovat  mayangna křesťany, aby vznikaly chvály přímo v jazyce 
mayangna s použitím jména Jisas Krais (což je jméno Ježíš Kristus v jazyce mayangna 
tuahkas, také v jazyce miskito) 

• kázat v komunitách, kde ještě evangelická církev není, bude li to možné, nějaký čas 
zůstat a církev založit 

• bude li to možné, znovu kázat v Puluwas a v dalších komunitách na řece Amak 
• uvažujeme o technickém vybavení pro promítání filmu Ježíš (ve španělštině). Tento 

film se zde ještě nepromítal.  
• pomoci konkrétně materiálně církvím i lidem mimo církev 

 
 

 

Praktické kroky k uskutečnění vize 
 

• Při naší příští návštěvě zóny, by u presbytera, supervizora oblasti rezervace měl být 
dokument podepsaný od zodpovědných osob o oficiálním povolení naší misijní práce 
mezi mayangna.  

• Navázali jsme spolupráci s církví v Samasce. Pastor Fanor, se svou ženou Elidou 
a ještě jednou velmi schopnou sestrou z církve momentálně pracují na překladu dvou 
letáčků. Jeden je o jménu Ježíše Krista a druhý o Marii a uctívání svatých 
a modlářství. V obou je modlitba spasení. Pro zjednodušení práce jsme uvažovali 
o laptopu na solární baterie. Aby se přeložený letáček mohl dále upravovat přímo mezi 
mayangna v konzultaci s více lidmi. Dokonce jeden z Fanorových příbuzných se 
podílel na profesionálním překladu knihy o rybách do mayangna. Kniha vyšla pod 
záštitou UNESCO.  

• Vzhledem k  těhotenství Pavly není jistý její delší pobyt v zoně a pak s velmi malým 
dítětem, pravděpodobně také ne. Náš malý misionář nebo misionářka se má narodit 
koncem srpna.  

• Buď ještě během těhotenství, nebo po porodu se budeme stěhovat do města Bocay, což 
už je u řeky Bocay a už jen 2,5 hodiny autobusem do hlavního přístavu nebo 1,5 hod 
autem. Takže by pastor Fanor mohl s letáčky přijet za námi a zpracovávat materiál na 
počítači ve městě Bocay. 

• Zbyněk se statečně učí španělsky. Nejde to tak rychle, jak jsme si představovali, ale u 
Boha nic není nemožné, tomu kdo věří. Protože nějaký čas bude zřejmě do zony jezdit 
Zbyněk sám bez Pavly.  
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• Díky Bohu, jsme navázali spolupráci se spojenými křesťanskými misiemi. Jedna 
z křesť org. v USA. Momentálně intenzivně pracují v Nikaragui a zaujala je naše 
práce na Bocayi. Dostali jsme darem 50 španělských Biblí, a dalších 100 máme 
přislíbeno. Dále máme přislíbeno jako dar pro 4 pastory Thompsonovy Bible, biblické 
slovníky a komentáře. Což je také součást naší vize, pomoci pastorům a starším lépe 
znát a rozumět Písmu.  

• V nejbližší době se Zbyněk chystá do Samasky pravděpodobně v květnu. To by 
s sebou vezl prvních 50 Biblí. Mnoho křesťanů na Bocayi žádnou svou Bibli nemá. A 
to ani ti, kdo mluví dobře španělsky.  

• Bude li to možné, rádi bychom jeli oba do Samasky v červnu a to právě kvůli 
letáčkům.  

• Církev v Samasce nemá žádný zdroj elektřiny. Běžně se v církvích, tam kde není 
elektřina, používá generátor na benzín. Pastor s námi sdílel naléhavou potřebu 
takového generátoru. Jednak, když je větší významnější setkání v církvi a zrovna 
nejsou svíčky, je církev potmě úplně bez světla. Vzhledem k denním povinnostem a 
práci na poli se kromě soboty a neděle církev schází až navečer. Jednak je tento 
generátor přenosný, takže není vázán na jedno místo. Dá se využít při různých 
evangelizacích na řece atd. Rádi bychom církvi v Samasce pomohli tento generátor 
získat. Dobrý generátor z Hondurasu stojí přibližně 8000 korun. Budeme o této 
potřebě mluvit s místními pastory.  Pokud by někdo z vás měl na srdci zasít finance na 
tento generátor, můžete nám poslat váš dar na naše konto a buď do poznámky, nebo 
místo jména uveďte generátor. Nebo nám napište částku daru a my to pro tento účel 
oddělíme.  

 
 
   

 


